

**منح جواز سفر لبناني**  
( للبنانيين المقيمين في ولاية نيو ساوث ويلز فقط )

**المستندات المطلوبة :**

١. جواز السفر الحالي.
٢. ملء طلب معاملة قنصلية **Form A1**.
٣. ثلاث صور شمسية حديثة (قياس ٤x٤).
٤. بيان قيد إفرادي لا يعود تاريخ إصداره لأكثر من عشر سنوات أو بطاقة هوية من الأنموذج الجديد.
٥. التأشيرة الأسترالية الحالية أو جواز السفر الأسترالي في حال الحصول على الجنسية الأسترالية.

**ملاحظات:**

- في حالة جواز سفر لقاصر، يجب على كل من الوالدين أو Guardians الحضور الى مكاتب القنصلية مصحوبين بهوياتهم أو بيانات قيد إفرادية أو جوازات سفرهم اللبنانية.
- **للحصول على جواز السفر بسرعة بموجب كلفة إضافية** - تتوفر خدمة سريعة تستغرق على الأقل ٨ أسابيع:  
- أرسل بريدًا إلكترونيًا الى: [info@lebconsyd.org.au](mailto:info@lebconsyd.org.au) يتضمن رقم هاتفك الخليوي وإبداء رغبتك بالحصول على جواز سفر بالسرعة المرجوة، وانتظر اتصالاً هاتفياً من القنصلية العامة لتحديد موعد انجاز طلب الحصول على الجواز.  
- بعد حجز موعداً مع القنصلية العامة، ادخل الموقع [www.fasttracklb.dhl.com](http://www.fasttracklb.dhl.com) واتبع التعليمات.  
- اطبع الصفحات العشرة المرسله اليك عبر بريدك الإلكتروني من قبل DHL واحضرها معك الى القنصلية مع المستندات المذكورة أعلاه عند وقت الموعد.

**الرسوم القنصلية الحالية:**

٤٠٩.٥٠ دولاراً أسترالياً لمدة خمس سنوات

**Lebanese Passports (Issuance Only)**  
(Strictly for Lebanese who reside permanently in NSW)

**Supportive documents:**

1. **Form A1** filled out.
2. Existing Lebanese Passport.
3. Three recent passport photographs (4cmX4cm).
4. The latest version of Identity Card **OR** an individual Extract of Registration issued in the last 10 years.
5. Current Australian Visa **OR** an Australian Passport if permanent residency is granted.

**N.B:**

- **Passports for Minors:** both parents or guardians must apply at the offices in persons and be able to present their new ID cards **OR** individual extracts of registration.
- **Acquiring Passports quickly at an extra cost** – Applicants may receive their passports in 8 weeks:
  - Send an email to: [info@lebconsyd.org.au](mailto:info@lebconsyd.org.au) with your mobile number stating your wish to apply for a new passport very quickly, and wait for a call from the consulate-general to schedule an appointment to initiate your application for the passport.
  - Once an appointment is established go to the link [www.fasttracklb.dhl.com](http://www.fasttracklb.dhl.com) and follow the instructions to receive a 10-page-Email from DHL.
  - Print the 10-page-Email and present it in person at the consulate offices, along with all required documents as listed above at the time of your appointment.

**Current consular fees**

- Issuance of One passport for Five Years: \$409.50

Last modified: 19 October 2022